

小牛资本管理集团

Neo Capital Management Group

小牛资本管理集团有限公司成立于 2012 年，是一家以普惠金融、消费金融、财富管理、投资管理为主营业务的综合性创新金融服务机构。总部位于深圳，在北京、上海、深圳、香港设立四大管理中心。

“让人人平等享有金融服务”是我们的企业使命，“成为全球一流金融服务企业”是我们的愿景。小牛资本持续专注于发现和创造资产的实体金融服务公司，致力于向社会大众提供全面、专业的家庭金融服务，打造中国家庭金融的第一入口。

作为国家首批从事创新金融的服务机构，小牛资本初步打造了线上线下相融合、投融资相匹配的商业闭环。旗下拥有小牛在线、小牛新财富、小牛普惠、小牛投资四家子金融服务公司，及科技公司牛鼎丰。其中，旗下普惠互联网金融平台小牛在线累积成交突破 700 亿，综合排名稳居全国网贷平台前 10 位；投资管理公司共发行基金超 60 余支，到期基金均实现百分之百兑付；信用小微贷款放贷总额已超过 100 亿元人民币。

截至目前，小牛资本分支机构已超 250 家，员工总数过万，服务客户超 500 万，境外业务辐射硅谷、澳洲、伦敦、纽约等国际金融中心。

Established in 2012, Neo Capital Management Group is a provider of integrated and innovative financial services, such as inclusive finance, consumer finance, wealth management, and investment management. The Group is headquartered in Shenzhen and operates four management centers in Beijing, Shanghai, Shenzhen, and Hong Kong.

At Neo Capital, our mission is to “Provide Everyone with Equal Financial Services”, and our vision is to “Become the World’s Top Financial Service Provider”. By targeting financial service entities and companies that discover and create assets, Neo Capital is committed to providing the public with comprehensive and professional household financial services while creating the best access point to household finance in China.

As one of the country’s first innovative financial service providers, Neo Capital has created a preliminary close commercial loop that integrates online and offline and matches investment and financing. The group is comprised of four financial service companies, namely, Neo Online, Neo Wealth, Neo Inclusive Finance, and Neo Investment, as well as the technology firm Neo FinTech. Neo Online, the web-based inclusive finance platform, has fulfilled online transactions exceeding RMB 70 billion, ranking among the top 10 P2P lending platforms overall.

Meanwhile, Neo Investment has issued over 60 funds, with 100% of the maturity funds cashed, and micro-credit of more than RMB 10 billion.

Today, Neo Capital and its subsidiaries have more than 250 branches, a workforce of over 10,000 employees, and over 5 million customers. We also operate overseas in such global financial centers as Silicon Valley, Australia, London, and New York.